

HAESL Poon Choi Event 2023

HAESL hosted a company-wide Poon Choi gathering on 24th March 2023. It was a great opportunity for everyone in the company to take a break from regular work and break bread together.

The gathering was well attended, with nearly 100 tables filling the main parking space on company ground. Colleagues from all departments mingled enjoying their bubbling pots, and Mister Softee carts drew long lines while 50 prizes were given away in the lucky draw on stage. The event was capped with the Lucky Money Draw – the Senior Management Team took turns drawing the winning ping pong ball; each member of the fifth of the company they each represent was eligible to win a hefty red packet.



港發盆菜宴

隨著最後的防疫措施解除，港發於 2023 年 3 月 24 日（星期五）舉辦了全公司的盆菜宴。對於公司每個人來說，這是一個很好的機會，可以從日常工作中休息一下，聚首一堂一起品嚐美食。

盆菜宴參加人數眾多，近 100 張桌子擠滿了公司的主要停車位。各部門同事聚在一起享受著他們熱騰騰的盆菜，雪糕車前排起了長隊的同時，台上的大抽獎環節抽出了 50 份獎品。活動以幸運抽獎環節作美滿圓結——高層管理團隊輪流抽取獲勝的乒乓球；他們各自代表的公司五分之一的每位成員都有資格贏得豐厚的大利是。